

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/4611/Add.41/Corr.1
10 November 1982

Limited Distribution

Original: English/
anglais

ARTICLE XIX - ACTION BY CANADA

Footwear, other than Footwear of Rubber or Canvas

Corrigendum

NOTICE OF SUSPENSION OF CONCESSIONS BY
THE EUROPEAN COMMUNITIES

In a communication dated 3 November 1982, the delegation of the European Communities has stated that the reference in the third line in its notification concerning the suspension of concessions on certain products imported from Canada, in accordance with paragraph 3 of Article XIX of the General Agreement (L/4611/Add.41), should relate to document L/5351 and not to document L/4611 (see L/5351/Add.3).

Document L/4611/Add.41 should therefore be disregarded.

ARTICLE XIX - MESURES PRISES PAR LE CANADA

Chaussures autres qu'en caoutchouc ou en toile

Corrigendum

AVIS DE SUSPENSION DE CONCESSIONS DONNE PAR LES
COMMUNAUTES EUROPEENNES

Par une communication en date du 3 novembre 1982, la délégation des Communautés européennes a fait savoir que la référence, à la quatrième ligne de sa notification concernant la suspension de concessions sur certains produits importés du Canada, conformément au paragraphe 3 de l'article XIX de l'Accord général (L/4611/Add.41), devait être le document L/5351 et non le document L/4611 (voir L/5351/Add.3).

En conséquence, le document L/4611/Add.41 ne devait pas être pris en considération.

